
 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell 
 
 
Enligt kommunstyrelsens verksamhetsplan står det att 
Solviken skall det säljas under året. Det är ny information för 
oss i oppositionen så min fråga är när kommer Solviken att 
säljas? 

 
 

Lars-Erik Olsson (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige 
 

 

 

 


